重庆医科大学平均绩点制度

Grading System of Chongqing Medical University

To whom it may concern,

重庆医科大学学分绩点与课程考核成绩的对应关系如下:

The conversion between grade point and course examination result of Chongqing Medical University is as follows:

百分制 100-Point System	90~100	80~89	70~79	60~69	0~59
成绩绩点 Grade Point	4.0~5.0	3.0~3.9	2.0~2.9	1.0~1.9	0

平均学分绩点的计算:

Calculation of GPA:

平均学分绩点(GPA) = Σ (课程学分 Credit × 课程绩点系数 Grade Point) Σ 课程学分 Credit

特殊说明:

- 1.按学籍管理规定,如果是补考成绩,按 60 分处理,最高绩点系数为 1.0;如果是重修成绩,与期末考试成绩一样,按实际成绩处理并计算绩点。
- 1.Notes: If student makes up the exam of a course, their score shall be calculated as "60" in 100-Point System and "1.0" in Grade Point System; if student restudies the course, their score shall be calculated in terms of what he/she actually gets.
- 2.对于期末考试成绩、补考成绩、重修成绩三者的选取,则以三者最高的绩点系数为准。
- 2.Among the scores of final exam, make-up exam and restudy exam of the same course, only the highest scores are valid.

重庆医科大学教务处 Academic Affairs Office Chongqing Medical University